	Annex A – Terms of Reference

RFQ No 24/RUS/015
for production and delivery of visibility items with UNHCR logo in 2024.
	Приложение A – Техническое задание

Запрос
на предоставление расценок

№ 24/RUS/015
на производство и доставку сувенирной продукции с логотипом УВКБ ООН в 2024 г.

	Introduction
The UNHCR Office in the Russian Federation is looking for a supplier to conclude a Contract till the end of 2024 for production of visibility items with UNHCR logo and additional design in the form of inscriptions in accordance with the attached technical characteristics.
Bidders must submit quotations for the services provided in accordance with the specifications below, and one sample of the requested products without a logo to assess the quality of the merchandise. All samples will be returned after a supplier has been selected.
The winner will be selected based on compliance with:
A) the required characteristics and quality of the submitted samples of visibility items.

B) guarantee that the prices for the specified items will be maintained till 31.12.2024. 
	Вступление
Представительство УВКБ ООН в Российской Федерации ищет поставщика для заключения Контракта со сроком действия до конца 2024 г. на производство сувенирной продукции с логотипом УВКБ ООН и дополнительным дизайном в виде надписей (согласно прилагаемым техническим характеристикам).
Участники тендера должны предоставить расценки предоставляемых услуг в соответствии с указанными ниже характеристиками, а также представить по одному образцу запрашиваемой продукции без логотипа для оценки качества товара. Все образцы будут возвращены после выбора поставщика. 
Выбор победителя будет осуществляться, при условии:

А) соответствия требуемым характеристикам и качества представленных образцов сувенирной продукции.

Б) гарантии сохранения цен до 31.12.2024 года на указанную продукцию. 


	List of the required visibility items with technical specifications
1. Gift set: A5 diary with pen, blue or black. Application type - engraving on the pen, the most suitable application for the material of the diary.100 pcs. 

2. Folding umbrella, black, durable, anti-storm. Application type - the most suitable application for the material. 100 pcs. 

3. Gift set: pen/pencil or pen/pen in a leatherette case, Application type - the most appropriate application for the material.100 pcs. 

4. External battery, wireless or wired, 5000 mAh, blue or black. Application type - UV printing. Place of application - face. Application phrase: Everyone has the right to seek asylum. 100 pcs. 

5. Notebook A5, blue, spiral-bound. The type of application is the most suitable for the material. Application phrase: “A refugee is a person who, owing to a well-founded fear of persecution for reasons of race, religion, nationality, membership of a particular social group or political opinion, is outside the country of his nationality and is unable or unwilling to avail himself of the protection of that country.” 1951 UN Convention Relating to the Status of Refugees. 500 pcs. 

6. Non-dated diary, A5, blue, rounded corners, flexible cover. Type of application - the most suitable for the material. Place of application - face. Application phrase: No one chooses to become a refugee. 100 pcs. 
7. Non-dated diary, A6, rounded corners, synthetic leather. Type of application - UV printing.  Place of application - face. Application phrase: No one chooses to become a refugee. 100 pcs. 
8. Water bottle, 500-700 ml, blue, black, white, material plastic (preferably recycled) or aluminum. Type of application - the most suitable application for the material in terms of quality and sustainability. Application phrase: Everyone has the right to seek asylum. 100 pcs.

9. Shopper bag, black, blue, cotton, density 260 g/m2 or more. Type of application - the most suitable application for the material in terms of quality and stability. Application phrase: What would you take with you if you had to leave your home? Every day refugees are forced to make this decision. 200 pcs.

10. Business card holder, black/silver, aluminum/metal. Application type - the most suitable application for the material in terms of quality and stability. 200 pcs.

11. Flash drive, memory capacity from 16 GB, metal. Type of application - engraving. 100 pcs.

12. Thermal mug, from 250 ml, blue/silver/black. Type of application - the most suitable application for the material in terms of quality and stability. Phrase to be applied: No one chooses to become a refugee. 100 pcs.

13. Branded note blocks, with tear-off sheets (50 sheets), unlined sheet. 200 pcs.

14. Ballpoint pen, ink color blue, body color black, metal/aluminum. Type of application - the most suitable application for the material in terms of quality and stability. Application phrase: No one chooses to become a refugee. 500 pcs.

15. Metal logo badge, round, diameter 2 cm. 100 pcs.

16. Lanyard for badge with logo, ribbon color CMYK 99 50 0 0, white logo. 100 pcs.

17. Delivery in quantity: 1.
	Список требуемой сувенирной продукции с техническими характеристиками
1. Подарочный набор: ежедневник А5 с ручкой, синий или черный. Тип нанесения - гравировка на ручке, наиболее подходящее нанесение для материала ежедневника.100 шт. 
2. Зонт складной, черный, прочный, антишторм. Тип нанесения – наиболее подходящее нанесение для материала. 100 шт. 
3. Подарочный набор: ручка/карандаш или ручка/ручка в футляре из кожзама, Тип нанесения – наиболее подходящее нанесение для материала.100 шт. 

4. Внешний аккумулятор, беспроводной или проводной, 5000 mAh, синий или черный. Тип нанесения – УФ-печать. Место нанесения – лицо. Фраза для нанесения: Каждый имеет право искать убежище.100 шт. 

5. Блокнот A5, синий, на спирали. Тип нанесения – наиболее подходящий для материала. Фраза для нанесения: "Беженцем является лицо, которое, вследствие обоснованных опасений стать жертвой преследований по признаку расы, религии, национальности, принадлежности к определенной социальной группе или политических убеждений, находится за пределами страны своей гражданской принадлежности и не может или не желает пользоваться защитой этой страны." Конвенции ООН о статусе беженцев 1951 года. 500 шт.

6. Ежедневник недатированный, А5, синий, скругленные углы, гибкая обложка. Тип нанесения – наиболее подходящий для материала. Место нанесения – лицо. Фраза для нанесения: Никто не выбирает стать беженцем. 100 шт. 
7. Ежедневник недатированный, A6, скругленные углы, искусственная кожа. Тип нанесения – УФ-печать.  Место нанесения – лицо. Фраза для нанесения: Никто не выбирает стать беженцем. 100 шт. 

8. Бутылка для воды, 500-700 мл, синий, черный, белый, материал пластик (желательно вторичной переработки) или алюминий. Тип нанесения – наиболее подходящее по качеству и устойчивости нанесение для материала. Фраза для нанесения: Каждый имеет право искать убежище. 100 шт.
9. Сумка-шоппер, черный, синий, хлопок, плотность 260 г/м2 и более. Тип нанесения – наиболее подходящее по качеству и устойчивости нанесение для материала. Фраза для нанесения: Что бы вы взяли с собой, если бы вам пришлось покинуть свой дом? Каждый день беженцы вынуждены принимать это решение. 200 шт.
10. Визитница, черный/серебряный, алюминий/металл. Тип нанесения – наиболее подходящее по качеству и устойчивости нанесение для материала. 200 шт.
11. Флешка, объем память от 16 ГБ, металл. Тип нанесения – гравировка. 100 шт.
12. Термокружка, от 250 мл, синий/серебряный/черный. Тип нанесения – наиболее подходящее по качеству и устойчивости нанесение для материала. Фраза для нанесения: Никто не выбирает стать беженцем. 100 шт.
13. Брендированные блоки для записей, с отрывными листами (50 листов), нелинованный лист. 200 шт.
14. Ручка шариковая, цвет чернил синий, цвет корпуса черный, металл/алюминий. Тип нанесения – наиболее подходящее по качеству и устойчивости нанесение для материала. Фраза для нанесения: Никто не выбирает стать беженцем. 500 шт.
15. Значок с логотипом металлический, круглый, диаметр 2 см. 100 шт.
16. Лента для бейджа с логотипом, цвет ленты CMYK 99 50 0 0, белое лого. 100 шт.
17. Доставка готовой продукции в количестве: 1 доставка.


